
 
Artikel 44 vragen - Exposeren in het Huis van de Stad 

 
Rijswijk kent veel verschillende verenigingen die schilderen, fotograferen of op een andere 
manier bezig zijn met kunst. In gesprekken met onder andere Fotoclub F70, het 
Amateurspalet,  Schilderclub Stervoorde en de Photo Art Club wordt aangegeven dat zij 
graag in het Huis van de Stad de mogelijkheid zouden willen hebben om te exposeren.  
 
Voorheen deden deze clubs en verenigingen dat in de expositieruimte van de bibliotheek en 
in museum Rijswijk. Sinds de verhuizing van de bibliotheek naar het huis van de stad is er 
geen expositieruimte meer. Het museum Rijswijk heeft de keuze gemaakt om geen ruimte 
meer ter beschikking te stellen voor de jaarlijkse exposities van het Amateurspalet. 
 
Zowel het museum als de bibliotheek waren publieke plekken met veel aanloop van 
Rijswijkers. Door te exposeren op deze locaties kwamen veel Rijswijkers in aanraking met 
de kunst die door Rijswijkers geproduceerd werd. Ook was het voor de honderden leden van 
de verenigingen en clubs een mooie kans om hun werken te tonen aan de stad.  
 
Het Huis van de Stad is een gebouw dat meer moet zijn dan enkel een plek waar je je 
paspoort haalt. Daarom leek dit voor de verenigingen bij uitstek een plek om te kunnen 
exposeren. Echter blijkt dit na meerdere aanvragen vanuit de verenigingen nog niet gelukt te 
zijn. Daarom heeft Wij. Rijswijk de volgende vragen:  
 

1. Hoeveel publieke plekken heeft Rijswijk die geschikt zijn voor exposities van onze 
culturele verenigingen en clubs om hun werk te exposeren die gelijkwaardig zijn aan 
locaties zoals het museum of de bibliotheek?  

2. Bent u het met ons eens dat het belangrijk is om plekken in Rijswijk te hebben waar 
inwoners in aanraking kunnen komen met verschillende kunst clubs en vereningen?  

3. Bent u, samen met ons, van mening dat het exposeren van Rijswijkse kunst en 
verenigingen in het Huis van de Stad een toevoeging zijn aan het bruisende en 
unieke karakter van het Huis van de Stad waar inwoners, cultuur en gemeente 
samenkomen? 

4. Wat is de reden dat eerdere aanvragen om te exposeren in het Huis van de Stad nog 
niet zijn toegekend?  

5. Bent u bereid om het exposeren in het Huis van de Stad mogelijk te maken?  
a. Zo ja, op welke termijn kunt u dit mogelijk maken?  

6. Bent u bereid om in gesprek te gaan met clubs en verenigingen in Rijswijk die zich 
bezighouden met het creëren van kunst om op zoek te gaan naar een manier om te 
kunnen exposeren in het Huis van de Stad?   
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